

## **Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afd. 42. tirsdag d. 01-03-22**

Fraværende: Muhammad uden afbud

1. **Godkendelse af dagsorden.**

Dagsordenen blev godkendt med den ændring at Jan B ville have et punkt ind omkring indstilling af kasserer til Banko. Det blev punkt 8.

2. **Godkendelse af referaterne fra 8. og 14. februar.**

Referaterne blev godkendt.

3. **Formanden Orienterer.**

Formanden have efter nogen overvejelse svar på teknisk chefs mail vedr. arbejdsmiljøet i afdeling 42. Indholdet i mailen blev grundig drøftet, og man var enig i indholdet.

Han have fået op til flere forespørgelser om, hvornår der kom el stander op. Han var blevet oplyst om, at el nettet er kraftig nok til at bære stander. Vi endnu ikke have hørt fra teknisk chef, der havde været til møde om emnet den 9. februar. Formanden vil skrive og bede om en status i sagen.

4. **Opfølgning på beboermødet.**

Formanden følger op på sagen omkring trapper. Det drejer sig om 25 stykker. Der udspandt sig en længere debat af emnet. Han vil skrive og bede om en pris på hver enkelt trappe, samt en samlet pris på projektet. Det blev drøftet om, der skulle overvågning på centrale steder i området. Der var usikkerhed om, havde det kunne komme til at koste, og om vi overhoved må gøre det.

5. **Opfølgning på arbejdsmiljø sagen.**

Vi var enige om, at vi først vil tage stilling til vores deltagelse, når, vil kende kommissoriet. Det blev aftalt, at formanden skal inviterer Marianne Møller til vores møde i maj, hvor hun der kan give en orientering om, hvad arbejdet egentlig gik ud på.

6. **Kontorhold**

Formanden indkøber kopipapir og lægger det i bestyrelseslokalet. Printerpatroner køber man selv og sender regningen til formanden med påført det kontonummer beløbet skal sættes ind på.

7. **Evaluering af repræsentantskabsmødet**

Mødet blev afviklet meget bedre end sidste år., men det virkede som om, at hovedbestyrelsen og administrationen ikke helt er på bølgelængde.. Der kom forskellige bemærkninger, som virkede meget underlige på os, samt det at der var inviteret gæster med uden at spørge repræsentantskabet, om det var ok. Der blev stiledede en del spørgsmål, som ikke rigtig blev svaret på med den begrundelse, at det var afdelingsspørgsmål. Den formulering undrer os meget, da repræsentantskabet er stedet, hvor spørgsmål kan og skal stilles, om ikke andet under punktet eventuelt.

## 8. Indstilling af kasserer til Banko.

Afdelingsbestyrelsen indstillede enstemmigt Jan B til posten.

## 9. Udvalgene.

- a) Møde formandskab (Jan, Ellen)  
Ingen møder
- b) Økonomi (Arne, Bent, Jan)  
Arne havde fået svar på sin mail vedr. punkt 155.3 og 4. Posterne skulle have været lagt under konto 116. Det bliver ændret ellers intet.
- c) Aktivitets (Kim, Mohammed)  
Afdeling41 vil gerne have ændret hvem der har stemmeret i udvalget. Det tager det op på beboermødet. De ønsker, at de frivillige også for en stemme. Det har de ikke i dag.  
Man ønsker mere indsigt i økonomien. Fremover bliver lagt et a conto beløb til aktiviteter. Man ønsker, at den der sidder på økonomien også skal sidde i udvalget. Jan B vil fremover stå for økonomien.  
Sankt Hans afholdes på boldbanen i Afd. 41. Der planlægges møde den 24. marts. Jan B har indhentet tilbud på det, der skal bruges. Man spørger præsterne Bente eller Carsten om en af dem vil holde båletalen. Der stilles forslag om, at der er en tovholder mellem cafe og aktivitetsudvalget. Forslaget er, at René Bie får opgaven.  
Møderne skal fremover holdes således at medlemmer der arbejder i dagtimerne også kan deltage. Løget By Day havde givet et underskud på lidt over 36 000 kr.  
Årshjul: Sankt Hans den 23. juni, Løget By Day den 9.-10. september, Julemarked den 3. december kl. 10-17, Lucia optog den 13. december kl.17 og Juletræsfest den 11. december kl. 14 -16.
- d) Motions (Kim, Jan)  
Ingen møder.
- e) Redaktion ( Arne)  
Bladet ude. Næste møde den 8. marts.
- f) Hus udvalg (Ellen, Jan)  
Der er kommet nyt alarmudstyr uden udvalget var orienteret.
- g) Udvalgt Vedligehold (Ellen, Bent, Jan)  
Ingen møder.
- h) Grønlandsvejens lokalråd (Arne)  
Hastigheden dæmpede foranstaltningerne ved Grønnedalen. Møde den 12.marts.
- i) Kend din nabo (Arne)  
Intet møde.
- j) Fremvisning af lejligheder (Ingolf, Jan)  
Har fremvist 5-6 stykker i uge 9.
- k) Flag Hejsning (JanB, Kim)  
Flagning er igen kommet i gang.
- l) Puls udvalget(Ellen)  
Alt er stille og rolig. Der har dog været grafitimaling i kældre. Boligsocial medarbejder er på sagen. Den bolig sociale medarbejder er endnu ikke kendt af beboerne, så han er opfordret til at være mere synlig.
- m) Cafe udvalget ( Inger)  
Møde den 28/2. Drøftelse omkring indkøb. Indtil 1. oktober forsættes som nu, således man kan se, hvad vi bruger. Der tages en snak med Gitte omkring indkøb.

Der er 2 nye frivillige i caféen. Det er Lene Wegner og Birthe Kessler. De starter op den 15. marts.

n) Hjemmesiden (Inger)

Da der ikke er mulig at få adgang til vores mailadresse på Host Marster, da den der har oprettet den, ikke er her mere. Inger vil se på en anden mulighed evt. en ny adresse.

#### **10. Indkommende forslag.**

Ingen forslag.

#### **11. Bordet rundt.**

Inger: Løgt haverne i gang igen. Prisen er 40 kr. fra 1/3 til 31/10.

Kim: Bliver printer snart lavet. Der er nogen, der smider brødkrummer ud. Det tiltrækker rotter. Formanden skriver til AAB om sagen. Tv i Kvarterhuset skal der ses på. Inger har opgaven.

Ellen. Der er usikkerhed omkring gulvene. Det ser ud til at der bruges råderetsbeløb på det. Det er ikke det, der er vedtaget på beboermødet. Afdelingen betaler ved ny indflytning.

#### **12. Eventuelt og næste møde.**

Intet under dette punkt. Næste møde er den 5. april kl. 1900.

Mødet sluttede kl. 2135.

Bent